
 
 

Bestyrelsesmøde  : Tirsdag den 29.04.25 Kl. 19:30  
 

Mødested : Fyrrevej 13 (CS) 

Deltagende medlemmer : Kim (KB), Grethe (GF), Nels (NC), Hans (HKK), Jan (JG) 

og Claus (CS)  

Afbud : Frank (FP)  
 

 / Referat : 29.04.25 HKK 

 

 

Pkt. 1: Økonomi (GF) 
1. Der udestår pr. 29. april 2025 3 kontingentindbetalinger, som var forfaldent 1. marts 2025. 
Der er blevet rykket for manglende betalinger i løbet af marts måned og de sidste 3 vil blive 
sendt til advokat for inddrivelse i løbet af maj. 
2. Vor tidligere Erhverv- og Bestyrelsesansvarsforsikringer hos Topdanmark er i gang med at 
blive opsagt qua tilsvarende er tegnet gennem P, men dette er en lidt langvarig proces idet der 
foreligger en 3-årig aftale med Topdanmark. 
3. Vi har hos Topdanmark tegnet løsøreforsikring for vor 3 hjertestartere til årligt kun 1.590 kr., 
som dækker både tyveri og hærværk, hvor vi er blevet tilbudt en specialaftale, idet selvrisikoen 
er 0 kr., idet Topdanmark ser det som værende en god sag, som de gerne vil støtte. 

 

* GF 

 

Pkt. 2: Fri-, fællesarealer (NC)  
* 1. Afklip efter beskæring branddammen ved Blodhøjvej og havnen på Høgevænget er stort set 

fjernet, men den sidste bunke ved branddammen ved Blodhøjvej kan ikke fjernes grundet 

formodet rævegrav. Denne sidste bunke vil blive fjernet i efteråret. 

2. Bestyrelserne har den 4. marts afholdt møde med grundejerforeningerne Jyllinge 

Sommerland, Enggaarden og 10B. På mødet blev aftalt at der afventes tilbagemelding fra 

Roskilde Kommune ift. hvad RK mener at kunne pålægge grundejerforeningerne af krav. Når vi 

har modtaget deres oplæg vil der ikke blevet indgået aftalte med RK før, at evt. tiltag er 

gældende for alle 5 områder ift. RK’s ønsker for arealet mellem diget og åen og den fremtidige 

drift. Vi kan konstatere d.d. stadig ikke at have modtaget noget oplæg, så vi afventer. 

3. Digelaget har nu fået foretaget service på drænpumperne, hvorefter vi havde forvente at få 

dem overdraget i løbet af foråret, men idet sidste års generalforsamlingsreferat ikke er godkendt 

af Roskilde Kommune, så mener vi, at denne aftale ikke kan indgås. De grundejerforeninger som 

ligger areal til Øst-diget holder et fællesmøde med Digelagets bestyrelse medio maj. 

4. Bestyrelsen har på sædvanlig årlig vis igangsat bekæmpelse af Japansk pileurt og Bjørneklo. 

5. Bestyrelsen har igangsat at stierne på vor fællesarealer slås, men ikke de store arealer. 

NC 

 

 

KB 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

FP 

 

Pkt. 3: Vejarealer (KB)  
* 1. Rabatter langs Blodhøjvej: 

Der arbejdes på at grave af rabatter langs Blodhøjvej ift. vejafvanding. 

Bestyrelsen afventer ift. tidsfristen 1. maj ift. de anmodede grundejere får foretaget klipning af 

beplantning og indrykning af hæg m.m. 

Bestyrelsen har d.d. svaret 2 andre grundejere, som ligeledes har stillet spørgsmål til 

bestyrelsens anmodning om udbedring inden 1. maj. 

Bestyrelsen vil primo maj kontrollerer, at grundejerne har gjort som anmodet. 

2. Ifm. Roskilde Kommunes behandling af vor indsendte skilteplan, har bestyrelsen været 

indkaldt til møde, hvor planen blev gennemgået og der er foretaget mindre justeringer ift. ny 

lovgivning på området. 

Bestyrelsen har 28. april modtaget plan fra Roskilde Kommune, som vi nu går i dialog med dem 

om, så vi forhåbentligt kan få taget en beslutning inden sommerferien baseret på min. 2 

indhentet tilbud evt. sammen med de øvrige grundejerforeninger. 

3. Opfølgning på gravetilladelser og de følgeskader der er: 

Tilsikrer at der via Geograf automatisk udsendes information ifm. udstedelse af gravetilladelser. 

Bestyrelsen vil igangsatte registrering af vor nuværende ledninger, så dette kan meldes ind til 

Geograf forhåbentlig inden udgangen af juni 2025. 

KB 

 

 

 

 

 

 

KB 

 

 

 

 

 

NC 

 

 

Pkt. 4: Vintertjeneste (CS)  
* 1. Intet at bemærke.  

 

Pkt. 5: Strandudvalg (FP)  
* 1. Dato for næste møde i strandudvalget står i referatet med forkert dato – den korrekte dato er 

11/6-2025. 
FP 

 

Pkt. 6: Evt. arrangementer og nedsatte udvalg  
* 1. Biodiversitet: Det er ikke lykkes udvalget af få indhentet tilbud på trods af flere mulige 

entreprenører har været ude og besigtige forholdene. Bestyrelsen genovervejer derfor, hvordan 

vi kan vedligeholde fællesarealerne med en reduceret græsslåning.  

2. Bestyrelsen udarbejdede materialet til brug for indkaldelsen til årets generalforsamling den 

27. maj 2025, som udsendes rettidigt iht. vedtægterne. 

 

 

  



 
 
 

Pkt. 7: Hjemmeside (JG)  
* 1. Med opfordring fra generalforsamling ændrer vi kontaktinformation/-muligheder, hvor 

bestyrelsen har besluttet, at telefonen nedlægges. Fremadrettet skal henvendelser sker pr. e-

mail til grundejerforeningens officielle mail eller via brev i postkassen på Stærevej 24. 

2. Udgivelse af et statisk kort (billede) af grundejerforeningen på vor hjemmeside vil ske i 

forbindelse LER samarbejdet opstartes med Geograf senest med udgangen af juni 2025. 

JG 
 
 
NC 

 

 

Pkt. 8: Hjertestartere (HKK)  
* 1. Alle 3 hjertestartere er nu funktionsdygtige.  

2. Leverandøren af hjertestarterne (Genopliv) har færdiggjort registreringen heraf hos 

hjertestarter.dk og hjerteløber app’en, så disse vil være synlige og fremgå pr. 30. april. 

3. Ud over Genopliv, så er både Grethe og Hans blevet opsat til at få notifikation, hvis vor 

hjertestartere bliver brugt eller på anden vis aktiveret, idet vi har tilkøbt GPS overvågning. 

 
 
 

 

Pkt. 9: 
* 

Evt. 
1. Intet at referere. 

 

 

Pkt. 10: Næste møder  
* 1. Mandag den 16. juni 2025 kl. 19.30 hos Frank. 

2. Mandag den 8. september 2025 kl. 17:00 hos Hans 

 

 

 

 

Senest 1 uge efter afholdelse af møde fremsendes referat til GF’s hjemmeside. 

   

   
Kim Boddum  Nels Cortsen 

 

   
Frank Pedersen  Grethe Fuglsang 

 

   
Claus Sørensen  Jan Gøhre 

 

  
Hans Kristensen  

 

 

  
Dato  

 


